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RO.0002.3.2022.DR 

Protokół  Nr XXX/22 

Z XXX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 24 marca 2022 roku, która odbyła się w 

sali obrad Urzędu Miasta i Gminy we Fromborku. 

Sesję rozpoczęto o godz. 9
04

 a zakończono o godz. 10
28

. 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji udział wzięło 12 radnych. Nieobecni radni: Karpowicz Bartosz, 

Urbanowicz Jadwiga i Zabłocki Marcin 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

 Pan Zbigniew Pietkiewicz –Burmistrz Miasta i Gminy Frombork, 

 Pani Barbara Chomacka – Sekretarz Gminy Frombork,  

 Pani Ewa Rymarska – Skarbnik Gminy Frombork, 

 Pan Bogdan Bielawski - Adwokat obsługujący Urząd Miasta i Gminy Frombork, 

 Pani Janina Jachimowicz – Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej we 

Fromborku, 

 Pani Krystyna Lewańska – Radna Rady Powiatu braniewskiego, 

 Sołtysi – załącznik nr 2 do protokołu 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk przywitał przybyłych na sesję 

oraz oglądających, transmisję online. 

Ad. pkt 1.  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk otworzył XXX zwyczajną 

sesję Rady Miejskiej we Fromborku i stwierdził, że obrady są prawomocne, gdyż na ogólną liczbę  

15 radnych, w sesji uczestniczy 12 radnych.  Nieobecni radni: Karpowicz Bartosz, Urbanowicz 

Jadwiga i Zabłocki Marcin 

Ad. pkt 2. 

Na sekretarza obrad zaproponowano radną Longinę Woelky. 

Radna wyraziła zgodę.    

 

Sekretarzem obrad została radna Longina Woelky 

Ad. pkt 3. 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk powiedział, że do Przewodniczacego Rady 

Miejskiej wpłynęły dwa wnioski Burmistrza Miasta i Gminy Frombork.  

Pierwszy wniosek o treści: Wnoszę o wprowadzenie do porządku obrad XXX zwyczajnej 

sesji Rady Miejskiej we Fromborku w dniu 24 marca 2022 r. projektów uchwał Rady 

Miejskiej we Fromborku w sprawie: 

 zawieszenia  współpracy partnerskiej z miastem Swietłyj  (Federacja Rosyjska) 

 zawieszenia  współpracy partnerskiej z miastem Miadzioł  (Republika Białorusi) 

Przewodniczący Rady Miejskiej ww. wniosek podał pod głosowanie 

Za głosowało 12 radnych    
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Przeciw głosowało 0 radnych 

Wstrzymało się 0 radnych 

Zmiana została przyjęta 

Wniosek stanowi załącznik nr 3  do protokołu. 

Drugi wniosek o treści: Wnoszę o wprowadzenie zmiany w § 1 uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż, w drodze przetargu, działek o numerach 419/1, 419/2, 419/3, 419/4, 419/5, 420/1, 420/2, 

123/13, 123/15, obręb Wielkie Wierzno, położonych w m. Nowe Sadłuki, Gmina Frombork, dla których 

Sąd Rejonowy w Braniewie prowadzi księgi wieczyste o numerach EL1B/00028477/6 i 

EL1B/00031958/6, wraz z posadowionymi na nich budynkami użytkowymi polegającej na wykreśleniu 

sformułowania „pisemnego nieograniczonego” 

Przewodniczący Rady Miejskiej ww. wniosek podał pod głosowanie 

Za głosowało 12 radnych    

Przeciw głosowało 0 radnych 

Wstrzymało się 0 radnych 

Zmiana została przyjęta 

Wniosek stanowi załącznik nr 4  do protokołu. 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał porządek obrad, uwzględniający 

wprowadzone zmiany:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXIX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 24.02.2022 r. 

5. Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na XXIX sesji zwyczajnej w dniu 24.02.2022 r.  

6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Frombork na lata 2022-2030; 

b) zmian w budżecie na 2022 rok; 

c) przyjęcia  Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok  w Gminie Frombork; 

d) zmieniająca uchwałę Nr XXVIII/383/22 z dnia 27 stycznia 2022 r. w sprawie powołania Gminnej 

Rady Seniorów we Fromborku oraz nadania jej statutu; 

e) zmieniająca uchwałę Nr XXVIII/390/22 z dnia 27 stycznia 2022 r. w sprawie wyznaczenia 

miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników; 

f) zmieniająca uchwałę Nr XXVIII/391/22 z dnia 27 stycznia 2022 r. w sprawie ustalenia wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków OSP uczestniczących w działaniach ratowniczych, 

akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach; 

g) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu działek o numerach: 419/1, 419/2, 419/3, 419/4, 

419/5, 420/1, 420/2, 123/13, 123/15, obręb Wielkie Wierzno, położonych w m. Nowe Sadłuki, 

Gmina Frombork, dla których Sąd Rejonowy w Braniewie prowadzi księgi wieczyste o numerach 

EL1B/00028477/6 i EL1B/00031958/6, wraz z posadowionymi na nich budynkami użytkowymi; 

h) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości położonej na działce oznaczonej 

w rejestrze gruntów numerem 29/1, obręb 2 Frombork, o powierzchni 0,0685 ha, dla której Sąd 

Rejonowy w Braniewie prowadzi księgę wieczystą o numerze EL1B/00033914/0; 

i) wyrażenia zgody na zawarcie w drodze przetargu umowy dzierżawy na 10 lat, części działki 

oznaczonej w rejestrze gruntów numerem 1000/19, obręb Krzyżewo, o powierzchni 1,5186 ha, 

KW EL1B/00040846/4, z przeznaczeniem na utworzenie portu jachtowego; 



3 
 

j) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa na własność Miasta i Gminy 

Frombork nieruchomości gruntowej oznaczonej według ewidencji gruntów, jako działka o 

numerze 1000/9, obręb Krzyżewo, gmina Frombork, dla której Sąd Rejonowy w Braniewie 

Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi księgę wieczystą o numerze EL1B/00033298/5; 

k) zawieszenia  współpracy partnerskiej z miastem Swietłyj  (Federacja Rosyjska); 

l) zawieszenia  współpracy partnerskiej z miastem Miadzioł  (Republika Białorusi). 

8. Sprawy różne. 

9. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk zapytał, czy są uwagi do porządku obrad. 

Uwag nie zgłoszono. 

Ad. pkt 4.  

Przewodniczący Rady Miejskiej  Ryszard Pawluczuk zapytał, czy są uwagi do protokołu z XXIX 

sesji Rady Miejskiej z dnia 24.02.2022 r. 

Uwag nie zgłoszono. 

Protokół został przyjęty.  

 

Ad. pkt 5. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk powiedział, że sprawozdanie Burmistrza  

z realizacji uchwał podjętych na sesji w dniu 24.02.2022 r. zostało radnym dostarczone w formie 

elektronicznej. Zapytał czy są uwagi do sprawozdania – uwag nie zgłoszono.  

Ad. pkt 6. 

Przed przystąpieniem do sprawozdania z pracy burmistrza Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard 

Pawluczuk odczytał treść Stanowiska Rady Miejskiej i Burmistrza Miasta i Gminy Frombork z dnia 

24.03.2022 r. potępiające agresję Federacji Rosyjskiej wobec Ukrainy - załącznik nr 5 do protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk poprosił Pana Burmistrza o 

przedstawienie sprawozdania z pracy w okresie pomiędzy sesjami. 

Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie z pracy za okres od 24.02.2022 r do 23.03.2022 r. -  

sprawozdanie to wraz ze sprawozdaniem z realizacji uchwał stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Radna Longina Woelky zapytała, w jakim czasie te wszystkie granty zostaną zrealizowane, ile 

Gmina Frombork będzie musiała dołożyć, aby te granty zrealizować i czy będzie w stanie to 

udźwignąć? Burmistrz odpowiedział, że są rozłożone na lata, dopiero jeden się rozstrzygnął i 

dostaliśmy środki na modernizację naszej kotłowni. Dodał, że wytyczne były jeszcze sprzed konfliktu, 

który rozpoczął się 24 kutego, zgodnie z zapisami wysyłamy nasze propozycje. Z tego, co wiem, z 

tych trzech, zgodnie z procedurą zostanie wybrany tylko jeden, oczywiście jeżeli w ogóle będzie 

wybrany. 

Ad. pkt 7. 

a) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał treść projektu uchwały Nr 

XXX/402/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 24 marca 2022 r. w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2030  
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Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXX/402/22 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXX/402/22 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

b) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały Nr 

XXX/403/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 24 marca 2022 r. w sprawie zmian w 

budżecie na 2022 rok 

Radna Urszula Zakrzewska zgłosiła wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały w całości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk poddał wniosek pod głosowanie. Radni 

jednogłośnie przyjęli wniosek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXX/403/22 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXX/403/22 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

c) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały Nr 

XXX/404/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 24 marca 2022 r. w sprawie przyjęcia  

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok  w Gminie Frombork  

Radna Magdalena Jakóbczyk zgłosiła wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały w całości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk poddał wniosek pod głosowanie. Radni 

jednogłośnie przyjęli wniosek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXX/404/22 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXX/404/22 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

d) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały Nr 

XXX/405/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 24 marca 2022 r. w sprawie zmieniająca 
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uchwałę Nr XXVIII/383/22 z dnia 27 stycznia 2022 r. w sprawie powołania Gminnej Rady 

Seniorów we Fromborku oraz nadania jej statutu  

Radna Kamila Grządziejewska zgłosiła wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały w całości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk poddał wniosek pod głosowanie. Radni 

jednogłośnie przyjęli wniosek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXX/405/22 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXX/405/22 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

e) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały Nr 

XXX/406/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 24 marca 2022 r. w sprawie zmieniająca 

uchwałę Nr XXVIII/390/22 z dnia 27 stycznia 2022 r. w sprawie wyznaczenia miejsca do 

prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników 

 

Radna Kamila Grządziejewska zgłosiła wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały w całości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk poddał wniosek pod głosowanie. Radni 

jednogłośnie przyjęli wniosek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXX/406/22 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXX/406/22 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

f) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały Nr 

XXX/407/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 24 marca 2022 r. w sprawie zmieniająca 

uchwałę Nr XXVIII/391/22 z dnia 27 stycznia 2022 r. w sprawie ustalenia wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków OSP uczestniczących w działaniach ratowniczych, 

akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach 

Radny Tadeusz Kochański zgłosił wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały w całości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk poddał wniosek pod głosowanie. Radni 

jednogłośnie przyjęli wniosek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXX/407/22 
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Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXX/407/22 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

g) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały Nr 

XXX/408/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 24 marca 2022 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż w drodze przetargu działek o numerach: 419/1, 419/2, 419/3, 419/4, 419/5, 

420/1, 420/2, 123/13, 123/15, obręb Wielkie Wierzno, położonych w m. Nowe Sadłuki, 

Gmina Frombork, dla których Sąd Rejonowy w Braniewie prowadzi księgi wieczyste o 

numerach EL1B/00028477/6 i EL1B/00031958/6, wraz z posadowionymi na nich budynkami 

użytkowymi. 

Radny Robert Markun powiedział, że uchwała miała mieć zmienioną treść – miało nie być zapisu „w 

drodze przetargu”. Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk przekazał, że na wniosek 

burmistrza z projektu uchwały została wykreślona forma przetargu, tj. sformułowanie: „pisemnego 

nieograniczonego”, natomiast przetarg musi być. Mecenas uzupełnił, że art. 37 ustawy o gospodarce 

nieruchomościami określa, kiedy można odstąpić od trybu przetargowego, w tym przypadku takich 

przesłanek nie ma i w związku z tym przetarg musi być, natomiast forma przetargu może być różna - 

może być pisemna lub ustna, może być to przetarg otwarty bądź ograniczony. Radny Robert Markun 

zapytał, kto w takim przypadku decyduje o formie przetargu? Mecenas odpowiedział, że burmistrz 

dokonując ogłoszenia o przeznaczeniu do sprzedaży decyduje, w jakiej formie to nastąpi. Radny Robert 

Markun w związku z powyższym zapytał, jaka jest pewność, że burmistrz i tak nie zdecyduje o 

sprzedaży w formie nieograniczonej? Dlatego, że to burmistrz wystąpił z wnioskiem o wykreślenie z 

projektu uchwały takiej możliwości – powiedział Przewodniczący Rady Miejskiej. Burmistrz dodał, że 

nic nie zrobi niezgodnie z prawem i jeżeli już na etapie spraw organizacyjnych mamy pewne 

podejrzenia, to już jest źle, a nawet bardzo źle. Jako organ wykonawczy nie mogę się sam wykluczyć      

z tego procesu, aczkolwiek większość spraw sceduję na swojego zastępcę, który będzie sprawy 

organizacyjne prowadził. Zaręczył, że zrobi wszystko, aby zostało to w rękach tychże ludzi, którzy tam 

pracowali i chcą z tych obiektów korzystać w celach zacnych. Radny Robert Markun przekazał, że 

właśnie do tego zmierza, nie może być takiej sytuacji, że gospodarzom, który obecnie dzierżawią te 

działki, składują swoje plony zostanie z dnia na dzień wypowiedziana dzierżawa, ponieważ działka 

została sprzedana. Burmistrz odpowiedział, że zawirowań na pewno się nie uniknie, życie podpowiada, 

że w takich sprawach, gdzie w grę wchodzą pieniądze, emocje i inne tego typu rzeczy będą problemy. 

Jak już było wspomniane sprawę będzie nadzorował zastępca, ja ewentualnie będę pewne sprawy 

korygował. 

Radny Tadeusz Kochański zgłosił wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały w całości. 

Radny Robert Markun zgłosił wniosek o odczytanie projektu uchwały w całości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie wniosek o 

nieodczytywanie projektu uchwały. Radni odrzucili wniosek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie wniosek o odczytanie 

projektu uchwały. Radni przyjęli wniosek.  

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał treść projektu uchwały Nr XXX/408/22 

Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 24 marca 2022 r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w 
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drodze przetargu działek o numerach: 419/1, 419/2, 419/3, 419/4, 419/5, 420/1, 420/2, 123/13, 123/15, 

obręb Wielkie Wierzno, położonych w m. Nowe Sadłuki, Gmina Frombork, dla których Sąd 

Rejonowy w Braniewie prowadzi księgi wieczyste o numerach EL1B/00028477/6 i 

EL1B/00031958/6, wraz z posadowionymi na nich budynkami użytkowymi. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXIX/408/22 

Za głosowało 10 radnych  

Przeciw głosowało 2 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXX/408/22 stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

h) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały Nr 

XXX/409/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 24 marca 2022 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości położonej na działce oznaczonej w 

rejestrze gruntów numerem 29/1, obręb 2 Frombork, o powierzchni 0,0685 ha, dla której Sąd 

Rejonowy w Braniewie prowadzi księgę wieczystą o numerze EL1B/00033914/0 

Radna Kamila Grządziejewska zgłosiła wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały w całości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk poddał wniosek pod głosowanie. Radni 

jednogłośnie przyjęli wniosek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXX/409/22 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXX/409/22 stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

i) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały Nr 

XXX/410/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 24 marca 2022 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie w drodze przetargu umowy dzierżawy na 10 lat, części działki oznaczonej 

w rejestrze gruntów numerem 1000/19, obręb Krzyżewo, o powierzchni 1,5186 ha, KW 

EL1B/00040846/4, z przeznaczeniem na utworzenie portu jachtowego. 

 

Radna Urszula Zakrzewska zgłosiła wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały w całości. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk poddał wniosek pod głosowanie. Radni 

jednogłośnie przyjęli wniosek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXX/410/22 

Za głosowało 9 radnych  

Przeciw głosowało 1 radnych  
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Wstrzymało się od głosu 2 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXX/410/22 stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

j) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały Nr 

XXX/411/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 24 marca 2022 r. w sprawie wyrażenia zgody 

na nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa na własność Miasta i Gminy Frombork nieruchomości 

gruntowej oznaczonej według ewidencji gruntów, jako działka o numerze 1000/9, obręb 

Krzyżewo, gmina Frombork, dla której Sąd Rejonowy w Braniewie Wydział Ksiąg Wieczystych 

prowadzi księgę wieczystą o numerze EL1B/00033298/5. 

 

Radna Urszula Zakrzewska zgłosiła wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały w całości. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk poddał wniosek pod głosowanie. Radni 

jednogłośnie przyjęli wniosek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXX/411/22 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXX/411/22 stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

k) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał treść projektu uchwały Nr 

XXX/412/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 24 marca 2022 r. w sprawie zawieszenia  

współpracy partnerskiej z miastem Swietłyj  (Federacja Rosyjska). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXX/412/22 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXX/412/22 stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

l) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał treść projektu uchwały Nr 

XXX/413/22 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 24 marca 2022 r. w sprawie zawieszenia  

współpracy partnerskiej z miastem Miadzioł (Republika Biełorusi). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XXX/413/22 

Za głosowało 12 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 
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Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XXX/413/22 stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

Ad. pkt 8. 

Sprawy różne 

Radny Robert Markun poruszył sprawę działki znajdującej się w Nowych Sadłukach, która została 

sprzedana ok. 10 lat temu, miał tam powstać zakład produkcji peletu - nic się tam nie dzieje. Zapytał 

czy osoba, która kupiła działkę płaci podatki i czy planuje uruchomić tam jakąś działalność? Burmistrz 

poinformował, że zostały naliczone kary wynikające z niewywiązania się z umowy, nie zostały 

zapłacone - sprawa na etapie sporu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał radnym o zbliżającym się terminie tj. koniec kwietnia na 

składanie oświadczeń majątkowych, jeśli ktoś ma możliwość to poprosił o wcześniejsze składanie. 

Przewodniczący  przekazał, że będzie możliwość obejrzenia prezentacji Koncepcji urbanistyczno-

architektonicznej zespołu zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej na działkach nr 12/29, 12/30, 

12/34 i 24 obręb nr 7 we Fromborku. 

Prezentację przeprowadził Pan Adam Kuściecha przedstawiciel inwestora, który jest zainteresowany 

zaprojektowaniem na w/w działkach osiedla budynków mieszkalnych wielorodzinnych. Inwestycja 

oparta będzie o ustawę o ułatwieniach w przygotowaniu i realizacji inwestycji mieszkaniowych oraz 

inwestycji towarzyszących, czyli popularny lex deweloper. W sąsiedztwie Osiedla Słonecznego, na 

terenie ok 15 tys. m
2
,
  
powstanie 5 budynków, które budowane będą etapowo. Na 4 kondygnacjach – 3 

pietra i poddasze użytkowe – zaplanowano budowę 225 mieszkań o zróżnicowanej powierzchni (min. 

21 m2, max. 61 m2), do wszystkich lokali, przypisane będą komórki lokatorskie. Mieszkańcy będą 

mieli także do dyspozycji przynależne miejsca postojowe w garażu podziemnym lub na parkingach 

zewnętrznych. Radna Ewa Błoch zapytała o przybliżone terminy realizacji inwestycji? – Uzależnione 

od terminów uzyskania wszelkich pozwoleń – optymistycznie, rozpoczęcie w przyszłym roku. 

Radny Robert Markun zapytał, czy w związku z planowaną inwestycją, burmistrz rozważa zakup 

mieszkań z przeznaczeniem na lokale socjalne. – To rada decyduje. 

Na zakończenie obrad, z okazji Dnia Sołtysa, obchodzonego 11 marca Burmistrz Zbigniew 

Pietkiewicz wręczył Sołtysom naszej Gminy, uczestniczącym w sesji, okolicznościowe listy z 

życzeniami oraz kwiaty. 

Ad. Pkt. 9. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk po wyczerpaniu porządku 

obrad zamknął XXX zwyczajną sesję Rady Miejskiej we Fromborku. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

Sekretarz obrad: Longina Woelky 

Protokołowała: Dorota Rudnicka 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

we Fromborku 

/-/ Ryszard Pawluczuk 

 

Transmisja z XXX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się w dniu 24 marca 

2022 roku została utrwalona na płycie CD - znajduje się ona w Biurze Rady. 

 


